
Protokoll styrelsemöte Grön kultur 250610 

Närvarande: Randine Pettersson, Maria Jisfält, Susanne Andersson t.o.m. §8, Barbro 
Robertsson, Liv Vikingson, Zusanne Eriksson, Lotta Klemensson och Christina Landström. 

§1 Mötet öppnas av ordförande Randine. 

§2 Christina valdes till sekreterare. 

§3 Barbro valdes till att justera. 

§4 Dagordningen godkändes. 

§5 Föregående mötesprotokoll gicks igenom. 

§6 Rapporter: uppdrag, åtaganden. 
Lotta kontaktar övriga 3 markägare om råttbekämpning när hon fått kontaktuppgifter av 
Randine. 
Barbro kontaktar samarbetspartners  angående grill. 
Randine kollar upp att rätt kontaktuppgifter till styrelsen finns hos stadens förvaltningar. 

§7 Kassören rapporterar: finns 12061:- i kassan. 

§8 Medlemsfrågor:  
Styrelsemedlem har fått påpekande att det trimmas för lite i slänten, prioriteras på  nästa 
arbetsmöte. 
Zusanne skriver till 4 medlemmar och frågar om de kan tänka sig sitta i valberedningen. 
3 medlemmar som inte betalat medlemsavgiften, trots 2 generella påminnelser och en  
personlig, har strukits ur medlemslistan och förlorat sin plats i kön.  
Styrelsen har inspekterat området för att se att samtliga odlare kommit igång med    
årets odling (senast 15 maj enligt stadgarna) och att lotterna är väl underhållna. Totalt 10 
lotter ansågs inte vara tillräckligt väl skötta och dessas lottinnehavarare fick därefter 
tillsägelser om att rensa upp och ta bort ogräs. 
Filmvisning i samarbete med Kyrkan. 12 personer kom och såg filmen, som visades  av 
och på initiativ av medlemmen Moa Sahlin. Vi bjöd på cider, frukt och kex. Filmen var 
uppskattad. Enligt Moa finns det ytterligare flera filmer i samma serie som hon skulle kunna 
visa. Kanske redan i höst. 
Kyrkans 17 odlingslotter är nu fulltecknade. Susanne önskar att vi ska se hela området, 
Kyrkans och Grön kulturs, som en gemensam mötesplats, Kulturodlarpark.  Kyrkan har 
planer på att få sätta upp riktiga skyltar av vad som gäller på området. 
Kyrkans nya odlingsområde ska invigas den 21 september, samtidigt med kyrkovalet. 
Önskemål från medlem om att Växtverket skulle sälja plantor på området. Vi får    
återkomma till Växtverket inför odlingssäsongen 2026 



§9 Kommande aktiviteter: Söndag 15 juni arbetsdag och medlemsmöte. Randine förbereder  
innehållet på medlemsmötet. Barbro bidrar med info om studiecirkel.  
Ansvarig för nästa arbetsdag den 15 juni är Liv.  
Bräder till komposten behöver köpas så att dessa kan tjäras under arbetsdagen. Liv ansvarar 
för inköp.   
Nästa styrelsemöte den 11 augusti 18.00.  
Den 26 juni Maria ansvarig för arbetsdagen. 

§10 Den introduktion som numera ges av någon styrelsemedlem till nya odlare behöver 
göras obligatorisk och vi behöver då säkerställa att odlaren vet hur man kan använda den 
befintliga jorden på lotten för odling och inte bara som underlag för pallkragar med köpt 
jord (torv med konstgödsel). 
En Workshop med Studiefrämjandet på temat Jord planeras till hösten. Innehållet diskuteras 
fram bland deltagare i studiecirkeln. 

§11 Mötet avslutades. 

Christina Landström     Barbro Robertsson 

Uppdrag, åtaganden inför nästa möte: se §6  
Hur gick det med valberedning, Zusanne? 
Hur gick det med komposten, Liv? 
 


